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2020Z04975 

Vragen van het lid Remco Dijkstra (VVD) aan de Minister van Infrastructuur 
en Waterstaat over het bericht «Logistieke sector krijgt steeds meer last van 
coronavirus» (ingezonden 12 maart 2020). 

Vraag 1
Kent u bericht «Logistieke sector krijgt steeds meer last van coronavirus»?1 

Vraag 2
Klopt het dat 45% van het intercontinentale verkeer van containers afkomstig 
is uit Azië? 

Vraag 3
Klopt het dat de capaciteit van de containervaart circa 20% tot 40% is 
teruggelopen als gevolg van verminderd transport van goederen door het 
coronavirus? 

Vraag 4
Wat betekent een dergelijke terugval in containertransport voor de Rotter-
damse haven? 

Vraag 5
Klopt het dat containers blijven staan en ladingen niet op tijd aankomen? 
Welke gevolgen kan dit hebben voor de rest van de keten, inclusief de 
transporteurs die het vanuit de haven naar andere plekken brengen? 

Vraag 6
Welke mogelijkheden heeft de rijksoverheid om goederenstromen zoveel 
mogelijk te laten voortduren? 

Vraag 7
In welke mate zijn Nederlandse partijen in het goederentransport in staat een 
omslag te maken van routes en activiteiten om zo verlies van omzet en banen 
te voorkomen? 

1 Nieuwsblad Transport, 5–11 maart 2020.
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Vraag 8
Welke problemen kan het geven als buitenlandse chauffeurs zonder vracht in 
Nederland blijven wachten? Welke maatregelen zijn denkbaar om te zorgen 
dat er geen overlast ontstaat?
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